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Det sidste byrådsmøde i det gamle byråd bragte os ikke den 
ventede løsning. Forslaget, der fra rådmanden var stillet, 
var en fuldstændig løsning på de krav, vi havde stillet, 
men desværre for os, blev den sammen med spørgsmålet om leje 
af villagrunde i Framlev sendt til videre behandling i det 
økonomiske udvalg. Efter en samtale med formanden for dette r- 

ser vi i bestyrelsen meget optimistisk på en god behandling. ^
Miljø er en god ting, efter den megen omtale af vor bydel 
vil vi kunne vente mange flere besøgende herop, var det ikke 
en god ide at vi selv pynter lidt op på hækkene og lignende. 
Posten, der kører heroppe har klaget over de mange små sten 
på vejene - prøv at slå en lille sludder af med ham, han må 
lappe cyklen mindst en gang om ugen, det kan være i også må 
gøre det på jeres egne, så en dag i mangler lidt kondi så fat 
kosten.

FORÅRSGENERALFORSAMLING

Alle må af hus, onsdag den 24. april kl. 19.30 i Bildbjergparkens

Dagsorden ifølge lovene.
Efter generalforsamlingen holder vi hyggeaften med et lille 
rask bankospil og for de særlige spillelystne har kasseren 
snakket om amerikansk lotteri. Der vil denne aften kunne købes 
varme pølser, øl og sodavand.
Generalforsamlingen er ikke kun for mænd, vi regner også med at 
damerne møder op og giver deres mening til kende.
Forslag,der ønskes behandlet på generalforsamlingen skal skrift
ligt være formanden i hænde senest den 21. april.

Venlig hilsen og på gensyn
Den udvidede bestyrelse


